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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 21.06.2022 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 12.04.2022. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu s vyčlenením priestoru pre verejnosť a udelenie cien 
za bezpríspevkové darcovstvo krvi o 16,40 hod. 
Online prenos a obrazový záznam je zverejnený na: 
https://www.youtube.com/watch?v=G1hC_Rmzss0 
 

P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová   
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  - neprítomný 
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert      

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 



 
  

Program:  
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správa z vykonaných kontrol 

6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2022 

7. VZN č. ......../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych 

daniach 

8. VZN obce Sučany č. ..../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

9. VZN č. ..../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 

školského klubu a v zariadení školského stravovania 

10. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na nehnuteľný 

majetok obce 

11. Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (Športový dom, denný stacionár, 

vybudovanie chodníkov v novej časti cintorína, oprava strechy domu Ďurka Langsfelda, 

detské ihriská, ÚPN-O ai.) 

12. Dotácie z rozpočtu obce 

13. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

14. Prijatie úveru na kapitálové výdavky 

15. Povolenie splátok dlhu voči obci 

16. Určenie volebného obvodu, počtu poslancov obecného zastupiteľstva v obci Sučany 

a rozsahu výkonu funkcie starostu obce Sučany 

17. Informatívna správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb obce Sučany za rok 

2021 

18. Správy z komisií OZ 

19. Rôzne 

20. Interpelácie 

21. Záver 

 

Otvorenie 



 
  

 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela 
Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián 
Dianovský). Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ospravedlnil 
neprítomnosť doc. Ing. Vladimíra Buleja, PhD. z dôvodu práceneschopnosti. JUDr. Miroslav 
Miert a JUDr. Mgr. Peter Belica sa dostavia neskôr. 
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané 
v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády . 
 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie, že za zapisovateľku bola určená p. Viera Jašeková. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ľubomír Kyselica, p. Martin Giert.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov návrhovej 
komisie : Ľubomír Kyselica, Martin Giert. 
Za: 5 (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (p. Ľubomír Kyselica, p. Martin Giert) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Róbert Kováč. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov 
zápisnice: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Róbert Kováč: 
Za: 5 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Róbert Kováč) 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta informoval, že program bol zverejnený a prítomným zaslaný v pozvánke. Požiadal 
o jeho schválenie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  

II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., p. Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil MUDr. Richard Koyš. 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, návrhy a zmeny programu.  
 
Diskusia: Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský 
 
p. Ľubomír Kyselica navrhol zmenu programu vzhľadom k prítomnosti zástupcov 
futbalového oddielu k ich žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu programu 
- Presun časť bodu 12 programu (žiadosť o dotáciu FO Tatran Sučany) pred bod 4 programu  
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., p. Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Žiadosť Futbalového oddielu TJ Tatran Sučany o poskytnutie dotácie na dofinancovanie 
požadovanej čiastky do 20 200 € 
 
p. starosta uviedol, že uvedená žiadosť Futbalového oddielu bola prejednaná jednotlivými 
komisiami.  
 
p. Ľubomír Kyselica skonštatoval, že kultúrna komisia prejednávala poskytnutie dotácie vo 
výške 10 tis. €, ktorá nebola využitá vzhľadom k neschváleniu projektu. No stále je to málo 
vzhľadom k tomu, čo Futbalový oddiel žiada.  
Kultúrna komisia dospela k záveru presunúť 10 tis. € dotáciu, ktorá nebola využitá vzhľadom 
k neschváleniu projektu, na činnosť Futbalového oddielu. Záver zo zasadnutia kultúrnej 
komisie je, aby sa presunuli finančné prostriedky vo výške 10 tis. € na činnosť Futbalového 
oddielu a hľadať ďalšie riešenie.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške 10 tis. € 
na činnosť Futbalového oddielu s tým, že dofinancovanie považuje za konečné.  
 
Ing. Marián Dianovský uviedol, že v rámci dotácií na r. 2022 požadoval Futbalová oddiel  
dotáciu vo výške 32 tis. €. Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácie vo výške 13 
tis. € v rámci finančných prostriedkov na položke pre kultúru a šport s tým, že de facto minulý 
a predminulý rok bol vykrytý hospodár, ktorý sa staral o zabezpečenie čistenia, prania. Tieto 
peniaze sú zakomponované v dotácii 32 tis. €.  
Zároveň bola podaná žiadosť so spoluúčasťou obce na dobudovanie infraštruktúry šatní zo 
Slovenského futbalového zväzu. Dva roky bol Futbalový oddiel úspešný, dostal dotáciu na 
šatne a zavlažovanie futbalového štadiónu. Nakoľko má Slovenský futbalový zväz nastavené 
pravidlá tak, že trikrát po sebe nie je možné čerpať, tohtoročná žiadosť bola neúspešná. Podiel 
obce je dokopy 23 tis. € 
 
p. starosta sa opýtal Ing. Dianovského, či bol prítomný na kultúrnej komisii a spoločnom 
stretnutí. 
 



 
  

Ing. Dianovský uviedol, že kultúrna komisia dodporučila schváliť 10 tis. €. Zároveň  
v mesiacoch marec/apríl bolo Futbalovému oddielu sľúbené, že pokiaľ nebude úspešný 
projekt, sa presunie 10 tis. € Futbalovému oddielu a pokiaľ bude možnosť, dofinancuje sa to 
do alikvótnej čiastky. 
 
p. starosta odpovedal, že na spoločnom stretnutí bolo povedané, že priorita je rozhodnutie 
súdu. V rámci neúspešného projektu bolo vyčlenených 10 tis. €. Je potrebné brať do úvahy 
zvyšovanie cien elektrickej energie do konca roka. Okresný súd je prvostupňový, 
druhostupňovým je Krajský súd v Žiline, ak by bol iného názoru, bude potrebné hľadať 
riešenie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť o dotáciu FO Tatran Sučany vo výške 20 200,00 EUR na dofinancovanie nákladov na 
činnosť FO Tatran Sučany.  
II. schvaľuje 
Poskytnutie dotácie FO Tatran Sučany vo výške 10 000,00 EUR na účel: poplatky SFZ, TFZ a 
náklady na hospodárov, trénerov, rozhodcov 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin 
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 2 (p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský) 
Zdržal sa: 0  
 
p. Kyselica požiadal u udelenie slova prítomným zástupcom Futbalového oddielu. Prítomní 
s návrhom súhlasili. 
 
p. Špirko, zástupca Futbalového oddielu uviedol, že požiadal p. starostu, aby sa zúčastnil 
schôdze, aby sa hľadali riešenia, nakoľko 10 tis. € nepokryje náklady. Uviedol, že na stretnutí 
p. starosta povedal, že má ušetrených 5 tis. € z inej položky, vedel by tieto prostriedky 
presunúť. 
 
p. starosta  odpovedal, že sa bavili o 2 tis. €. Opýtal, aký je problém, aby sa Futbalový oddiel 
prihlásil do súťaže. Skonštatoval, že dochádza k zdražovaniu energií, toto je potrebné zo 
strany obce zaplatiť. Opýtal sa, kde boli použité tankovacie karty zakúpené za 600 €. 
 
p. Špirko odpovedal, že z 500 € tankovacích kariet je 200 € je minutých.  
 
p. starosta sa opýtal, či sú zahrnuté aj v hospodárení oddielu.  
 
p. Špirko odpovedal, že to nie sú financie ale je to kredit. 
 
p. starosta povedal, že športová výstroj bola zakúpená za 1.079 €. Opýtal sa, koľko majú 
trénerov.  
 
p. Špirko odpovedal, že majú jedného trénera mužstva p. Sivu a zároveň p. Jána Bartoša, 
trénera dorastu. Opýtal sa, či majú prihlásiť aj dorast, mužov, nakoľko boli ukrátení o 5 tis. €. 
 
p. starosta povedal, že Mesto Vrútky prispieva futbalovému oddielu mesta Attack Vrútky vo 
výške 2 tis. €. 
 



 
  

p. Špirko požiadal o navýšenie o 5 tis. € vzhľadom k tomu, že prišli o hospodára plateného 
Úradom práce.  
 
p. starosta odpovedal, že Futbalový oddiel má plateného hospodára. Taký projekt momentálne 
nie je. 
 
p. Špirko povedal, že Futbalový oddiel reprezentuje obec Sučany.  
 
p. starosta dodal, že Futbalový oddiel sa musí uskromniť, iným klubom na plat trénerov, 
hospodára obec neprispieva. Dodal, že každý poslanec mal možnosť prísť na schôdzu, 
Futbalový oddiel nevedel, či projekt bol schválený alebo nie.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.  
 
Správa o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  
 
p. prednostka informovala o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
19.4.2022.  
Informovala, že schválené uznesenie o poskytnutí dotácií Centrám voľného času bolo 
splnené. Záverečný účet obce bol zverejnený, zmena rozpočtu bola vykonaná. Na základe 
schváleného vstupu obce do Oblastnej organizácie cestovného ruchu Turiec bol uhradený 
členský príspevok. Dávky v hmotnej núdzi boli poskytnuté. Žiadosť na Krajské riaditeľstvo 
policajného zboru v Žiline o navýšenie počtu príslušníkov policajného zboru Obvodného 
oddelenia policajného zboru Sučany bola zaslaná. Bola doručená odpoveď, že KR PZ SR sa 
uvedenou žiadosťou bude zaoberať.  
Čo sa týka zmluvy na zriadenie vecného bremena Slovak Telekomu, zmluva bola podpísaná, 
zverejnená, peniaze doposiaľ neprišli.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2022 
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce, v zmysle zákona predložil správu o plnení 
uznesení za rok 2021. Uvedený materiál bol prítomným zaslaný elektronicky ako podklad 
k rokovaniu v zozname materiálov, bod 5. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Kontrolu plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Sučanoch schválených v roku 2021 
II. berie na vedomie  
Kontrolu plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Sučanoch schválených v roku 2021 
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  



 
  

Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Kontrola vybavovania sťažností a petícií za rok 2022 
 
Hlavný kontrolór informoval, že uvedená správa bola zaslaná v materiáloch na rokovanie.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že komisia verejného poriadku nedostala všetky 
sťažnosti na prerokovanie.  
 
Mgr. Belicová odpovedala, že v sťažnosti sa sťažovateľ sťažuje na výkon orgánu verejnej 
moci. Momentálne zaevidované sťažnosti sú internou záležitosťou, ich predmetom je 
sťažnosť na konanie zamestnanca.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 

Kontrola vybavovania sťažností a petícií r. 2021 
II. berie na vedomie 
Kontrola vybavovania sťažností a petícií r. 2021 
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2022 
 
Hlavný kontrolór predložil návrh plánu kontrol na II. polrok 2022. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2022 
II. schvaľuje 
Plán kontrol na 2. polrok 2022 
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
VZN č. ......../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych 
daniach 
 
p. starosta informoval, materiál prítomní dostali, bol prerokovaný na zasadnutí jednotlivých 
komisií. 
Mení sa znenie odseku 6 a 7 ustanovenia § 25 Evidencia a platenie dane VZN č. 6/2014 
o miestnych daniach na nasledovné znenie: 
„ 6. Platiteľ dane je povinný doručiť správcovi dane hlásenie k dani za ubytovanie na tlačive 



 
  

do 10 dní po skončení kalendárneho roka. Za každé ubytovacie zariadenie na území obce na 
samostatnom tlačive. 
7. Platiteľ dane je povinný vybratú daň za ubytovanie odviesť obci do 15 dní po skončení 
kalendárneho roka. Môže tak urobiť v hotovosti v pokladni obce, prevodom z účtu v 
peňažnom 
ústave alebo vkladom v hotovosti na účet obce v peňažnom ústave.“ 
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča schváliť dodatok č. 7 Všeobecne 
záväzného nariadenia obce Sučany o miestnych daniach. 
 
p. prednostka uviedla, že návrh VZN vyplynul z prebiehajúcej kontroly výberu dane za 
ubytovanie, kde hlavný kontrolór odporúča znížiť administratívnu náročnosť zo štvrťročného 
podávania výkazov na ročné podávanie hlásenia a zároveň upravuje spôsoby platby tejto 
dane.  
 
Hlasovanie obecného zastupiteľstva: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
návrh VZN č. 2/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 6/2014 
o miestnych daniach 
II. schvaľuje  
VZN č. 2/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 6/2014 o 
miestnych daniach 

Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
VZN obce Sučany č. ..../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 
o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 
p. starosta uviedol, že dodatok definuje, kedy je možné znížiť a odpustiť poplatok za 
komunálny odpad.  
A) Ustanovenie § 11 VZN prvý odsek sa mení na nasledovné znenie (znenie bodov 
označených písmenami ostáva nedotknuté): 
„Obec odpustí poplatok za obdobie, za ktoré poplatník preukáže, že sa viac ako 90 dní v 
zdaňovacom období nezdržiava alebo nezdržiaval na území obce, a to poplatníkovi, ktorý:“ 
B) Ustanovenie § 11 VZN posledný odsek sa mení na nasledovné znenie: 
„Poplatník uplatní nárok na zníženie alebo odpustenie poplatku podľa vyššie uvedených 
podmienok a na základe vyššie uvedených podkladov najneskôr do 90 dní po skončení 
zdaňovacieho obdobia (t.j. do 31.3. alebo 30.3. v prípade prestupného roka), inak nárok na 
zníženie alebo odpustenie poplatku zaniká.“ 
 
Diskusia: Mgr. Kováč, Ing. Dianovský, Mgr. Pecková 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že komisia životného prostredia odporúča prijať uvedené VZN. 
 
Ing. Dianovský skonštatoval, že bod A) končí dvojbodkou.  
 



 
  

p. prednostka uviedla, že text pokračuje znením pôvodného VZN.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča návrh VZN schváliť.  
 
Hlasovanie za schválenie VZN: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
návrh VZN č. 3/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 
2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
II. schvaľuje  
VZN č. 3/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 
2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
VZN č. ..../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu a v zariadení školského stravovania 
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča uvedené VZN schváliť.  
 
Hlasovanie obecného zastupiteľstva: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
návrh VZN č. 4/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č.  1/2019 
Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 
škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v 
zariadení školského stravovania 
II. schvaľuje  
VZN č. 4/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č.  1/2019 Všeobecne 
záväzné nariadenie č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského 
stravovania 
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
 
p. starosta uviedol, že Ing. Piroh mal záujem o kúpu pozemku v pôvodne schválenej cene.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Zámer predať nehnuteľný majetok obce v. k.ú. Sučany (predzahrádka na ul. Kožucha): parc. 
č. KN-C 1516/339, o výmere 61m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti 



 
  

nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/85 (zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 
Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 28/2022 vyhotoveným dňa 15.3.2022 Ing. 
Jankou Stehlíkovou, úradne overeným Ing. Denisou Országhovou dňa 22.4.2022 pod č. G1-
340/22 
II. schvaľuje  
spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany (predzahrádky na ul. Gen. 
Svobodu): parc. č. KN-C 1516/339, o výmere 61m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v 
súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/85 (zapísanom na liste vlastníctva 
číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým plánom č. 28/2022 vyhotoveným dňa 
15.3.2022 Ing. Jankou Stehlíkovou, úradne overeným Ing. Denisou Országhovou dňa 
22.4.2022 pod č. G1-340/22 a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
III. schvaľuje  
Zámer predaja nehnuteľného majetku  obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 
9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov - 
pozemku v k.ú. Sučany, a to nasledovne: 
a) spoluvlastnícky podiel vo výške 3/5 na pozemku parc. č. KN-C 1516/339, o výmere 61m2, 
druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 
1516/85 (zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým 
plánom č. 28/2022 vyhotoveným dňa 15.3.2022 Ing. Jankou Stehlíkovou, úradne overeným 
Ing. Denisou Országhovou dňa 22.4.2022 pod č. G1-340/22,: 
- do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1): 
Piroh Milan, Ing. a Jarmila Pirohová r. Chmelařová, Ing. Kožucha 1187/12, Sučany, PSČ 038 
52, SR 
b) spoluvlastnícky podiel vo výške 2/5 na pozemku parc. č. KN-C 1516/339, o výmere 61m2, 
druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 
1516/85 (zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým 
plánom č. 28/2022 vyhotoveným dňa 15.3.2022 Ing. Jankou Stehlíkovou, úradne overeným 
Ing. Denisou Országhovou dňa 22.4.2022 pod č. G1-340/22,: 
- do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1): 
Piroh Milan, Ing. a Monika Pirohová r. Čibíková, Ing. Kožucha 1187/12, Sučany, PSČ 038 52 
SR 
spolu za cenu 10,- Eur/m2, tj za 610,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcna, kupujúci sú vlastníci priľahlého pozemku KNC 1516/194 
a stavby so súp. č. 1187, k.ú. Sučany. 
IV. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku  obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov - pozemku v 
k.ú. Sučany, a to nasledovne: 
a) spoluvlastnícky podiel vo výške 3/5 na pozemku parc. č. KN-C 1516/339, o výmere 61m2, 
druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 
1516/85 (zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým 
plánom č. 28/2022 vyhotoveným dňa 15.3.2022 Ing. Jankou Stehlíkovou, úradne overeným 
Ing. Denisou Országhovou dňa 22.4.2022 pod č. G1-340/22,: 
- do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1): 
Piroh Milan, Ing. a Jarmila Pirohová r. Chmelařová, Ing. Kožucha 1187/12, Sučany, PSČ 038 
52, SR 
b) spoluvlastnícky podiel vo výške 2/5 na pozemku parc. č. KN-C 1516/339, o výmere 61m2, 
druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 
1516/85 (zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin) geometrickým 



 
  

plánom č. 28/2022 vyhotoveným dňa 15.3.2022 Ing. Jankou Stehlíkovou, úradne overeným 
Ing. Denisou Országhovou dňa 22.4.2022 pod č. G1-340/22,: 
- do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1): 
Piroh Milan, Ing. a Monika Pirohová r. Čibíková, Ing. Kožucha 1187/12, Sučany, PSČ 038 52 
SR  
spolu za cenu 10,- Eur/m2, tj za 610,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcna, kupujúci sú vlastníci priľahlého pozemku KNC 1516/194 
a stavby so súp. č. 1187, k.ú. Sučany.   
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
p. prednostka uviedla, že došlo ku skutočnosti, že vzhľadom k tomu, že všetky poplatky platili 
kupujúci, správca majetku požiada Správu katastra o vrátenie správnych poplatkov, ktoré 
budú následne vrátené kupujúcim z dôvodu nedodržania zákonnej lehoty vkladu do katastra.  
 
Predĺženie nájmu domu smútku 
 
p. starosta skonštatoval, že žiadosť o predĺženie nájmu domu smútku spol. Silencia nebola na 
aprílovom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválená vzhľadom k tomu, že nebol prítomný 
dostatočný počet poslancov. Spoločnosť Silencia požaduje predĺženie nájmu za 300 € 
mesačne. Obec tieto peniaze sa preinvestuje do opravy pilierov.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zámer predĺženia prenájmu nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, a to: 
časť stavby (všetky miestnosti okrem sály) Domu smútku, súpisné číslo 1030, na pozemku 
parcelné číslo 976/1, zapísaná na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin :  
pre spoločnosť Silencia, s.r.o., IČO: 36378135, na dobu na dobu do 30.9.2022 za nájomné 
300,- Eur/mesiac z dôvodu hodného osobitného zreteľa: prenajímateľ je prevádzkovateľ 
pohrebných služieb, za sumu nájomného bude zabezpečená oprava obkladu vstupných 
nosníkov. 
II. schvaľuje  
predĺženie prenájmu nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, a to: 
časť stavby (všetky miestnosti okrem sály) Domu smútku, súpisné číslo 1030, na pozemku 
parcelné číslo 976/1, zapísaná na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin :  
pre spoločnosť Silencia, s.r.o., IČO: 36378135, na dobu na dobu do 30.9.2022 za nájomné 
300,- Eur/mesiac z dôvodu hodného osobitného zreteľa: prenajímateľ je prevádzkovateľ 
pohrebných služieb, za sumu nájomného bude zabezpečená oprava obkladu vstupných 
nosníkov. 

Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin  
Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián  
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 



 
  

Zdržal sa: 0  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert. 
 
Autoremedúra uznesenia 
 
p. starosta požiadal o autoremedúru uznesenia č. 55 z dôvodu termínovania doby nájmu do 
30. 6. s výnimkou nájomcov, kde o kratšej dobe nájmu z dôvodu porušovania  ustanovení 
v nájomných zmluvách na základe stanoviska komisie životného prostredia.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že komisia životného prostredia odporúča schváliť predĺženie 
nájomných zmlúv a autoremedúru uznesenia tak, ako bola predložená. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo autoremedúru uznesenia č. 27/2022  
Z dôvodu termínovania doby nájmu spoločne do 30.6.2025, s výnimkou u nájomcov pri 
ktorých komisia bytová a životného prostredia rozhodne o kratšej dobe nájmu z dôvodu 
porušovania ustanovení nájomnej zmluvy 
II. schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 27/2022 
Lehotu opakovaného uzatvorenia nájomných zmlúv nájomné byty na ul. Hradiská a ul. 
Tehelná na dobu 3 rokov maximálne však do 30.6.2025 alebo do doby, ktorú stanoví komisia 
bytová a životného prostredia pre nájomcov, ktorí porušujú ustanovenia nájomnej zmluvy  
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Predĺženie nájomných zmlúv 
 
p. starosta uviedol, že nájom nebude predĺžený, pokiaľ budú mať nájomníci nedoplatky voči 
obci.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že komisia životného prostredia súhlasí s predloženým návrhom, 
dohodla sa, že nájom p. Bongilaja, p. Facunovej a p. Cickovej skončí. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
predĺženie nájomných zmlúv na obecné nájomné byty pre: 
Jaroslav a Alexander Kroščen z Pri Váhu 9/3   
Erika Cickov z Partizánskej 24 
Martin Puška z Partizánskej 24 
Dušan Bongilaj z Pri Váhu 9B  
Facunová Iveta z Pri Váhu 10B  
Angela Cicková z Pri Váhu 10C  
II. schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv do 30.4.2023 pre:  
Jaroslav a Alexander Kroščen z Pri Váhu 9/3 
Erika Cicková z Partizánskej 24  
Martin Puška z Partizánskej 24  
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  



 
  

Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
predĺženie nájomných zmlúv na obecné nájomné byty pre: 
Jaroslav a Alexander Kroščen z Pri Váhu 9/3   
Erika Cickov z Partizánskej 24 
Martin Puška z Partizánskej 24 
Dušan Bongilaj z Pri Váhu 9B  
Facunová Iveta z Pri Váhu 10B  
Angela Cicková z Pri Váhu 10C  
II. schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv do 30.4.2023 pre:  
Dušan Bongilaj z Pri Váhu 9B  
Facunová Iveta z Pri Váhu 10B  
Angela Cicková z Pri Váhu 10C  
Za: 0 
Proti: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0  
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo autoremedúru uznesenia č. 27/2022  
Z dôvodu termínovania doby nájmu spoločne do 30.6.2025, s výnimkou u nájomcov pri 
ktorých komisia bytová a životného prostredia rozhodne o kratšej dobe nájmu z dôvodu 
porušovania ustanovení nájomnej zmluvy 
II. schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 27/2022 
Lehotu opakovaného uzatvorenia nájomných zmlúv nájomné byty na ul. Hradiská a ul. 
Tehelná na dobu 3 rokov maximálne však do 30.6.2025 alebo do doby, ktorú stanoví komisia 
bytová a životného prostredia pre nájomcov, ktorí porušujú ustanovenia nájomnej zmluvy  
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
splnenie podmienok (v čase rozhodovania o splnení podmienok na opakované uzavretie 
zmluvy) na opakované uzavretie zmluvy o nájme nájomného bytu nájomcami v bytových 
domoch na ul. Hradiská a na ul. Tehelná, ktorým končí nájom 30.6.2022  
II. rozhodlo  
Nasledovní nájomcovia nemajú nárok na opakované uzavretie zmluvy o nájme nájomného 
bytu: 
- pani Zuzana Hubová (Hradiská, byt č. 35), nespĺňa podmienky na opakované uzavretie 

zmluvy z dôvodu, že má nedoplatky na nájomnom a na poplatku za komunálny odpad v 
celkovej výške 746,4 eur, pričom výška jej kaucie je 649,92 Eur 

- pani Adriana Tacelová z Tehelnej 5 nespĺňa podmienky na opakované uzavretie zmluvy z 



 
  

dôvodu porušenia ustanovenia bodu 7.3. písm. m) nájomnej zmluvy, a to tým, že obci 
neoznámila do 30 dní, že s ňou býva ďalšia osoba v nájomnom byte (p. Vyletel) a tým 
porušila nájomnú zmluvu. 

- pani Miroslava Laciková (Hradiská, byt č. 24) si nepodala žiadosť o predĺženie nájomnej 
zmluvy a má nedoplatky v sume 2 119,89 eur. 

Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (Športový dom, denný stacionár, 
vybudovanie chodníkov v novej časti cintorína, oprava strechy domu Ďurka Langsfelda, 
detské ihriská, ÚPN-O ai.) 
 
Použitie rezervného fondu 
 
p. starosta uviedol, že v rámci finančných operácií a schváleného rozpočtu, sa jedná o použitie 
138 tis. € z rezervného fondu.  
 
Detské ihrisko Hrabiny 
 
p. starosta uviedol, že s výstavbou ihriska sa začne v mesiacoch júl/august tohto roka.  
 
Vybudovanie novej časti cintorína 
 
p. starosta uviedol, že cintorín bol ukončený, v novej časti sa začalo pochovávať. Ostala 
predná vstupná časť, ktorá by sa mohla dokončiť. Stavebnej a ekonomickej komisii bude 
predložený návrh riešenia. Touto investíciou sa priestor cintorína rozšíri na 15 rokov, celkom 
bolo vyčlenených 35 tis. €, minutých 33 tis. €. 
 
Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov 
 
p. starosta povedal, že finančné prostriedky ostali, čaká sa na rozhodnutie Ministerstva. To, či 
bude obec vo výzve Ministerstva vnútra úspešná. Jedná sa o rekonštrukciu ulíc 
Hviezdoslavova, Stará Hradská, Hurbanova. 
 
Rekonštrukcia múra na námestí SNP 
 
p. starosta skonštatoval, že rekonštrukcia múru na námestí SNP bola ukončená. Boli 
schválené finančné prostriedky v objeme 10 tis. €, čerpalo sa 3 700 €. 
 
Rekonštrukcia budovy stavebného úradu 
 
p. starosta skonštatoval, že spoluúčasť obce bude 10 tis. € v prípade, že bude úspešná 
v projekte. 
 
Rekonštrukcia sociálnych zariadení v materskej škole 
 
p. starosta informoval, že počas letných prázdnin prebehne rekonštrukcia sociálnych zariadení 
v budove B materskej školy.  



 
  

 
Vybudovanie inkluzívneho ihriska z agátového dreva vedľa obecného úradu 
 
p. starosta uviedol, že sa plánuje od zajtra začať s jeho výstavbou. Detské ihrisko už malo byť 
ukončené, dodávateľ posúval termíny, od zmluvy neodstúpil. Niektoré prvky budú osadené do 
Dní Milana Hodžu.  
 
Projekt Ministerstva kultúry na obnovu strechy rodného domu Ďurka Langsfelda 
 
p. starosta skonštatoval, že žiadosť bola podaná, nebola schválená. 
 
Rekonštrukcia Robotníckeho kultúrneho domu a sociálnych zariadení 
 
p. starosta skonštatoval, že z ministerstva prišla informácia, že posudzovanie projektov 
presúvajú do 30. 8. 2022.  
 
Územný plán obce 
 
p. starosta skonštatoval, že prebehlo pripomienkovanie IBV Pod skalou, je to spracované, 
čaká sa na vyjadrenie. 
 
Riešenie prístupu do Domu dobrého pastiera 
 
p. starosta povedal, že bola vyžiadaná cenová ponuka, no liaty asfalt sa už nevyrába. Úsek od 
Partizánskej ul. po 1. odbočku zdravotného strediska vyjde na 5 123 €. Nakoľko sa nejedná 
o komunikáciu obce, požiadal o odsúhlasenie názoru, aby bolo možné vykonať rekonštrukciu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Rekonštrukciu komunikácie pri Dome Dobrého pastiera (vstup do zdravotného strediska)  v 
sume do 5.150,- Eur. 
II. schvaľuje 
Rekonštrukciu komunikácie pri Dome Dobrého pastiera (vstup do zdravotného strediska) v 
sume do 5.150,- Eur. 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Spoločné stretnutie sociálno-zdravotnej a stavebnej komisie 
 
p. starosta skonštatoval, že ZO Jednoty dôchodcov a ZO Slovenského zväzu zdravotne 
postihnutých prišli so žiadosťou o zriadenie denného stacionára pre dôchodcov. Obec mala aj 
sedenie s riaditeľom Benetrixu. Výstavba stacionára je možná v priestoroch parku Ďurka 
Langsfelda, kde boli v minulosti umiestnené unimobunky.  
Výzva doposiaľ nevyšla, toto je len prvotná informácia, že zariadenie by mohlo byť postavené 
v rámci výziev, fondov.  
 
Využitie športového domu 
 



 
  

p. starosta uviedol, že bolo iniciované stretnutie so zástupcami Bilingválneho gymnázia 
anglicko-slovenského v Sučanoch. Bol prednesený znalecký posudok, nedokážu odkúpiť 
budovu za cenu znaleckého posudku. Prebehne aj jednanie s Ministerstvom školstva, ktoré by  
prevzalo budovu za 1 € s tým, že do budovy investuje finančné prostriedky a budovu 
preinvestuje na internáty. V súčasnosti legislatíva neumožňuje predať tento majetok za 1 €, 
budú prebiehať jednania, obec prizve zástupcov Ministerstva školstva. 
Niektorým občanom vadí zatepľovanie budovy Bilingválneho gymnázia, do budovy sa 
preinvestoval 1 mil. €, je zateplený, energeticky je už niekde inde. 
 
p. starosta dodal, že má v pláne premiestniť Pamätník Aničky Ulickej. 
 
Projekt osvetlenia križovatky ulíc Hlavná a 29. augusta 
 
p. starosta skonštatoval, že sa hľadal priestor umiestnenia tak, aby to bolo bezpečné.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (Športový dom, denný stacionár, 
vybudovanie chodníkov v novej časti cintorína, oprava strechy domu Ďurka Langsfelda, detské 
ihriská, sociálne zariadenia v MŠ, ÚPN-O, pamätník Aničky Ulickej, osvetlenie priechodov pre 
chodcov na 1/18 ai.) 

II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (Športový dom, denný stacionár, 
vybudovanie chodníkov v novej časti cintorína, oprava strechy domu Ďurka Langsfelda, detské 
ihriská, ÚPN-O, sociálne zariadenia v MŠ, pamätník Aničky Ulickej, osvetlenie priechodov pre 
chodcov na 1/18  ai.) 

Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Dotácie z rozpočtu obce 
 
p. starosta informoval, že Rímsko-katolícka cirkev, Farnosť Sučany doručila žiadosť 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce vo výške 1500 € na letný detský tábor pre 40 detí 
Sučian, stravu a šiltovky pre deti s logom obce. Dotácia je účelovo viazaná.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča schválenie dotácie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť o dotáciu Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Sučany vo výške 1.500,- Eur na účel usporiadania 
farského letného tábora na pokrytie nákladov na stravovanie a ubytovanie alebo na zakúpenie šiltoviek 
pre deti s logom obce 
II. schvaľuje 
Žiadosť o dotáciu Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Sučany vo výške 1.500,- Eur na účel 
usporiadania farského letného tábora na pokrytie nákladov na stravovanie a ubytovanie alebo 
na zakúpenie šiltoviek pre deti s logom obce 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  



 
  

Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
p. starosta požiadal o hlasovanie k žiadosti Združenia slovenskej inteligencie na účel 
financovania honoráru prednášajúcich na prednáške „Zmysel poznania dejín a ich odkaz pre 
súčasnosť.  
 
Ekonomická, kultúrna komisia i komisia verejného poriadku neodporúčajú schváliť 
poskytnutie dotácie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje:  
Poskytnutie dotácie pre Združenie slovenskej inteligencie vo výške 100,- Eur na účel  
financovania honoráru pre prednášajúcich na prednáške Zmysel poznania dejín a ich odkaz  
pre súčasnosť 
Za: 0 
Proti: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr.  
Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 1 (Ing. Marián Dianovský)  
Uznesenie nebolo prijaté.  
 
p. starosta uviedol, že 25.6.2022 sa uskutoční akcia „Memoriál Silvestra Huja“ pod záštitou 
Futbalového oddielu. Zrovna v čase, kedy sa koná akcia pod záštitou predsedníčky Žilinského 
samosprávneho kraja. Dodal, že ten termín bolo možné posunúť tak, aby sa občania mohli 
daných podujatí zúčastniť. 
 
p. Kyselica uviedol, že je rád, že došlo ku konfrontácii, nakoľko poslanci nemajú dostupné 
informácie od starostu, futbalového oddielu.  
 
p. starosta povedal, že bol schválený balík na dotácie, kde ostalo dvetisíc € rezerva. Dnes sa 
tieto financie rozdeľovali. Futbalový oddiel sa toho chytil, povedal 5 tis. €. Na otázku 
smerovanú na Futbalový oddiel, kde použili sponzorské financie odpoveď nebola podaná.  
 
p. prednostka skonštatovala, že k prideleniu dotácie je potrebné schválenie obecným 
zastupiteľstvom.  
 
MUDr. Trnovská skonštatovala, že tri volebné obdobia je vždy rovnaký problém, Futbalový 
oddiel čaká štedrú dotáciu od obce. Druhá vec je vyberanie poplatkov od členov. 
 
Žiadosť Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR 
 
p. starosta uviedol, že 29.4.2022 bola na tunajší úrad doručená spolu so zmluvou o poskytnutí 
dotácie vo výške 7 tis. €, oznámením o zaradení Dobrovoľného hasičského zboru do kategórie 
„A“ aj žiadosť o podporu Dobrovoľnej požiarnej ochrany príspevkom obce vo výške 0,10 
€/obyvateľ obce, celkom 470 €. Dobrovoľná požiarna ochrana dostala z Ministerstva vnútra 
dotáciu, ktorá jej bola krátená, preto sa obrátili so žiadosťou o podporu na jednotlivé obce. 
Uvedená žiadosť bola prerokovaná jednotlivými komisiami.  
 



 
  

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia uvedenú žiadosť prerokovala s tým, že 
každoročne poskytujú obci 7 tis. €. Komisia odporúča žiadosti vyhovieť.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že komisia verejného poriadku odporúča uvedenú žiadosť 
schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR  v sume 
0,1 Eur / obyvateľ obce 
Za: 5  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica,  
JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 3 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Uznesenie nebolo schválené.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Branislav Čech, zástupca Združenia 
slovenskej inteligencie, Partizánska 15A, Sučany so žiadosťou o poskytnutie finančného 
príspevku vo výške 100 €, ktorý bude použitý ako honorár za prednášku „Zmysel poznania 
dejín a ich odkaz pre súčasnosť“.  
 
p. starosta uviedol, že uvedená žiadosť bola prerokovaná jednotlivými komisiami, komisie 
neodporúčajú uvedenej žiadosti vyhovieť. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia žiadosť neschválila vzhľadom k tomu, 
že rozpočtované finančné prostriedky na dotácie boli vyčerpané.  
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2022 
 
p. starosta uviedol, že sa upravuje príspevok na TV a šport o 10 tis. € (dotácia pre futbalový 
oddiel). Do zmeny rozpočtu sa premietol aj sociálny pohreb neb. p. Jozefa Šupíka, náklady sa 
uplatnia v dedičskom konaní. 
Finančné prostriedky z rezervného fondu vo výške 100 tis. € bude možné použiť na obnovu 
miestnych komunikácií – ul. Fraňa Kráľa, Osloboditeľov vzhľadom k tomu, že súdny spor so 
spol. Sagacita dopadol dobre, žalobcovi bol zamietnutý nárok vo výške 700 tis. €.  
 
Diskusia: 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča schváliť navrhovanú zmenu 
rozpočtu obce. Uviedol, že stavebná komisia prerokovala návrh doc. Ing. Vladimíra Buleja, 
PhD. na dobudovaie oplotenia severnej hranice inkluzívneho ihriska. 
 
p. starosta uviedol, že stavebná komisia rozhodla, že postačuje jednoduchý plot. Záležitosť je 
potrebné riešiť komplexne. Je potrebné vyčleniť kapitálové výdavky, doplniť a zabezpečiť ho 
tak, aby to bolo bezpečné.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 
Bežné výdavky: 
Príspevok na TV a šport  V 642001 08.1.0  41 +   10 000,00 
Na členské príspevky   V 642006 08.4.0  41 +        300,00 
Príspevok obč.združeniam SOU V 642001 08.4.0  41 -         300,00 



 
  

Služby – cintorín   V 637005 08.4.0  41 +        900,00 
Údržba budov – DS, cintorín  V 635006 08.4.0  41 -         900,00 
Všeobecné služby   V 637004 10.1.2  41 +        705,00 
Ostatné služby   V 637005 01.1.1  41 -         705,00 
Údržba budov – KD   V 635006 10.2.0  41 +     1 600,00 
Interiérové vybavenie – KD  V 633001 10.2.0  41 -         900,00 
Interiérové vybavenie – OÚ  V 633001 01.1.1  41 -         700,00 
 
Kapitálové výdavky: 
Výstavba šatní pri kolkárni  V 717001 08.1.0  41 -    10 000,00 
 
II. schvaľuje 
zmenu rozpočtu obce na rok 2022 
Bežné výdavky: 
Príspevok na TV a šport  V 642001 08.1.0  41 +   10 000,00 
Na členské príspevky   V 642006 08.4.0  41 +        300,00 
Príspevok obč.združeniam SOU V 642001 08.4.0  41 -         300,00 
Služby – cintorín   V 637005 08.4.0  41 +        900,00 
Údržba budov – DS, cintorín  V 635006 08.4.0  41 -         900,00 
Všeobecné služby   V 637004 10.1.2  41 +        705,00 
Ostatné služby   V 637005 01.1.1  41 -         705,00 
Údržba budov – KD   V 635006 10.2.0  41 +     1 600,00 
Interiérové vybavenie – KD  V 633001 10.2.0  41 -         900,00 
Interiérové vybavenie – OÚ  V 633001 01.1.1  41 -         700,00 
 
Kapitálové výdavky: 
Výstavba šatní pri kolkárni  V 717001 08.1.0  41 -    10 000,00 
Za: 9  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr.  
Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Marián Dianovský) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
Použitie prebytku hospodárenia: 
Finančné operácie: 
Použitie rezervného fondu  P 454001   46 + 100 000,00 
Kapitálové výdavky: 
Rekonštrukcia komunikácií a  
chodníkov       V 717002  04.5.1  46 +  100 000,00 
II. schvaľuje 
Použitie prebytku hospodárenia: 
Finančné operácie: 
Použitie rezervného fondu  P 454001   46 + 100 000,00 
Kapitálové výdavky: 
Rekonštrukcia komunikácií a  
chodníkov       V 717002  04.5.1  46 +  100 000,00 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Prijatie úveru na kapitálové výdavky 
 
p. starosta povedal, že tento bod /materiály k tomuto bodu/ boli zaslané pred rozhodnutím 
súdu v súdnom spore so spol. Sagacita ako príprava vedenia obce na najhorší variant. Boli 
oslovené banky Všeobecná úverová banka, Slovenská sporiteľňa a Tatrabanka, aby v prípade 
neúspechu v súdnom konaní mala obec finančné prostriedky na účte. Potešujúce je, že 
prvostupňový Okresný súd v Martine žalobu zamietol.  
p. starosta uviedol, že by ostal pri návrhu prijatia úveru s tým, že finančné prostriedky by boli 
použité až v r. 2023. Bola dohoda so SLSP, že finančné prostriedky by sa mohli použiť za 
finančné investície vykonané v r. 2022, vlastné finančné prostriedky by sa mohli odložiť. Je 
zodpovedné pripraviť finančné prostriedky pre prípad, že by bol súdny spor neúspešný. 
 
Diskusia: JUDr. Mgr. Peter Belica 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal, prečo sa berie úver na kapitálové výdavky po polroku?. 
Opýtal sa, koľko sa platí za predčasné splatenie a nevyužitie úveru.  
 
p. prednostka povedala, že úver je možné prijať do augusta kalendárneho roka. Po auguste už 
nie je možné vytvárať schodok oproti schválenému rozpočtu.  
Účelom úveru môžu byť iba investícia dlhodobého charakteru.  Obec vie preukázať čerpanie 
úveru na už vykonané investície. Bolo to smerované na vytvorenie zábezpeky v prípade 
prehry súdneho sporu. Vyskytli sa nové skutočnosti – zvýšenie cien za dodávku energií, 
zvýšená cena za odvoz odpadov, stavebných tiež idú nahor. Preto bolo predložené prijatie 
úveru s tým, že by sa načerpal v decembri do rezervného fondu. Poslanci rozhodnú, na čo 
budú tieto finančné prostriedky použité. 
Úver má 2 %-ný úrok s 10-ročnou fixáciou. Pre porovnanie, komerčný úver na bytový dom 
Hradiská vo výške 290 tis. € mal úrok 0,55 % na 15 rokov. Vzhľadom na infláciu sú to 
peniaze za dobrý úrok v neistých časoch, ktoré je možné odložiť. Predčasné splatenie úveru je 
bez poplatku. 
 
Mgr. Radoslav Olašák uviedol, že stanovisko bolo zaslané v materiáloch. Zo zákona hlavný 
kontrolór je povinný k prijatiu úveru vypracovať stanovisko. Podľa záverečného účtu je 
zadĺženosť 9,98 %, obec spĺňa podmienku zadlženosti do 60 %. Prípadné presiahnutie tejto 
hranice je potrebné hlásiť Ministerstvu financií SR. Prijatím úveru sa zadlženosť zdvojnásobí 
na 20 %. 
 
Ing. Dianovský skonštatoval, že v blízkej dobe sa úrokové sadzby prudko zvýšia.  
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór skonštatoval, že všetky ponuky majú informatívny 
charakter, nie sú záväzné.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
návrh na prijatie úveru do výšky 300.000,00 € s účelom financovania kapitálových výdavkov 
v r. 2022 a prvý polrok r. 2023 
II. schvaľuje  



 
  

prijatie úveru od Slovenská sporiteľňa a.s. do výšky 300.000,00 €, s lehotou splatnosti 10 
rokov s fixnou úrokovou sadzbou, a s účelom financovania kapitálových výdavkov v r. 2022 a 
prvý polrok r. 2023 
III. splnomocňuje  
starostu Martina Rybára na dojednanie ostatných podmienok zmluvnej dokumentácie 
týkajúcej sa Úveru neuvedených v časti II. tohto uznesenia a na podpísanie úverovej zmluvy 
a ostatnej súvisiacej dokumentácie vrátane realizácie načerpania Úveru. 
IV. berie na vedomie 
Stanovisko hlavného kontrolóra k prevereniu podmienok na prijatie úveru. 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Povolenie splátok dlhov voči obci 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Jaroslava a Alexandra Kroščenovcov 
o povolenie splátok dlhu vo výške 2.301,56 €. 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že bytová komisia odporúča uvedenú žiadosť schváliť, nakoľko 
menovaný je zamestnancom obce a je predpoklad, že dlh bude splatený.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča žiadosti vyhovieť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Žiadosť Jaroslava a Alexandra Kroščenovcov o povolenie splátok dlhu vo výške 2.301,56 
EUR v splátkach 100,- Eur / mesiac 
II. schvaľuje 
Povolenie dočasného upustenia od vymáhania pohľadávky - splátok dlhu (nájomné, 
vyúčtovanie, platby za energie) vo výške 2.301,56 EUR v splátkach 100,- Eur / mesiac 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
p. prednostka povedala, že v materiáloch je žiadosť o povolenie splátok od jednej organizácie.  
Od 1.1.2022 bola vykonaná zmena organizačnej štruktúry obecného úradu, bola prijatá 
pracovníčka na exekúcie. Po vyčistení konkurzov prešla na vymáhanie daní a ich 
zabezpečenie. Zabezpečenie je, že táto spoločnosť dlhovala obci 50 tis. €, má založený 
majetok, z katastra je možné zistiť, že nehnuteľnosti sú založené na zabezpečenie 
pohľadávok. Obec je daňovým orgánom tak, ako Daňový úrad v Martine. Obec Sučany má 
právo a povinnosť dbať na zabezpečenie pohľadávok. Záložné právo nie je sankciou, je 
prevenciou, musí byť primerané. Obec takto pristupuje u všetkých daňovníkov v zmysle 
daňového poriadku. Uvedená spoločnosť do druhého dňa zaplatila 50 tis. €, obec zrušila 
záložné právo. Táto spoločnosť sa odvolala sa voči rozhodnutiu o zrušení záložného práva. 
 
p. starosta dodal, že vzťahy s uvedenou spoločnosťou sú naďalej dobré. 



 
  

 
Určenie volebného obvodu, počtu poslancov obecného zastupiteľstva v obci Sučany 
a rozsahu výkonu funkcie starostu obce Sučany 
 
p. starosta povedal, že obec je zo zákona povinná určiť volebný obvod, volebné okrsky, počet 
poslancov a úväzok starostu obce pre nasledujúce volebné obdobie. Je navrhnuté ponechať 
naďalej štyri volebné okrsky. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že v minulosti boli návrhy na zníženie počtu poslancov z 11 
na 9. Navrhol ponechať súčasný stav.  
 
p. starosta dodal, že v rámci zriadenej komisie je dobré, keď je predseda a podpredseda.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
určenie volebného obvodu, počet poslancov obecného zastupiteľstva v obci Sučany, rozsah 
výkonu funkcie starostu obce Sučany. 
II. určuje 
a) v súlade s ust. § 9 ods. 2 zákona č. 346/1990 Z.z. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v 
znení neskorších predpisov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022 v obci 
Sučany jeden volebný obvod 
b) v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov na volebné obdobie 2022-2026 rozsah výkonu funkcie 
starostu obce Sučany takto : plný úväzok 
c) v súlade s ust. § 11 ods. 3 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  
neskorších predpisov počet poslancov obecného zastupiteľstva v Sučanoch na volebné  
obdobie 2022-2026, a to v počte 11 poslancov.  
Za: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Martin Giert, Mgr. Veronika  
Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr.  
Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
 
 
Informatívna správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb obce Sučany za rok 
2021 
 
p. starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo schválilo Komunitný plán obce Sučany, 
v zmysle ktorého vyplýva povinnosť predkladať informatívnu správu. Obec získala finančné 
prostriedky na Terénnu sociálnu prácu a Komunitné centrum, v projektoch je snaha naďalej 
pokračovať.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Informatívnu správu o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb obce Sučany za rok  
2021 
II. berie na vedomie 
Informatívnu správu o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb obce Sučany za rok  
2021 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  



 
  

Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Správy z komisií OZ 
 
Mgr. Kováč informoval, že komisia životného prostredia zasadala 14.6.2022. Informoval, že 
bude nové výberové konanie na skládkovanie. Spoločnosť Brantner Fatra zvyšuje poplatok za 
skládkovanie o 100 – 150 %. Je možné, že poplatok za odvoz a likvidáciu komunálneho 
odpadu sa bude zvyšovať. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. informovala, že sociálna komisia zasadala 15.6.2022. Navrhuje 
schválenie jednorazových dávok v hmotnej núdzi a mimoriadnych dávok. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky: 
Anna Rácová -        návrh    50,- € 
Zdena Bohušová -  návrh  100,-€ 
II. schvaľuje 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky:  
Anna Rácová -   50,- € 
Zdena Bohušová -  100,-€ 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že sociálna komisia sa zaoberala zanedbávaním 
povinnej školskej dochádzky žiakov základnej školy. Po zasadnutí prípadovej komisie sa 
školská dochádzka žiakov zlepšila, zlepšilo sa aj problémové správanie žiaka. 
Fyzické napadnutie učiteľky žiakom Kristiánom Končekom je v riešení polície. Mgr. Lýdia 
Marčeková vyjadrila spokojnosť so spoluprácou s Bc. Miriam Balážovou, pracovníčkou 
komunitného centra.  
Komisia prerokovala aj návrh na zrušenie pracovných stretnutí sociálneho referátu, 
komunitného centra a Miestnej občianskej a poriadkovej služby vzhľadom k tomu, že 
stretnutia sa zúčastňuje len Ing. Bobčeková a Bc. Balážová, z uvedeného stretnutia musia 
spísať záznam.  
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že komisia prerokovala žiadosť Mgr. Janky Miľanovej a p. 
Dagmar Vydrovej o odkúpenie pozemku.  
Dňa 11.5.2022 bola obci doručená žiadosť od Ing. Bujňáka o odkúpenie pozemku KN 777 
o výmere 687 m2, a pozemku KN 778 o výmere 267 m2. 
Dňa 1.6.2022 bola obci doručená žiadosť od Mgr. Miľanovej a pani Vydrovej o odkúpenie 
rovnakých pozemkov do podielového vlastníctva. 
Na základe odporúčania stavebnej komisie členovia ekonomickej komisie posúvajú 
rozhodnutie o spôsobe naloženia s majetkom obce na ďalšie rokovanie z dôvodu zistenia 
skutočného stavu. V prípade, že obec sa rozhodne daný majetok predať, ekonomická komisia 
odporúča realizovať predaj formou súťaže, a to oboch pozemkov ako jeden celok najvyššej 
ponuke. 



 
  

Jednu časť pozemku užíva p. Kroner na základe nájomnej zmluvy, no doklad nebol 
predložený.  
Ekonomická komisia prerokovala žiadosť p. Lauka bola prerokovaná na zasadnutí komisii 
ako aj na zasadnutí obecného zastupiteľstva v apríli 2022. Na odporúčanie doložil 
geometrický plán - novovytvorená KN 44/4 o výmere 14 m2, KN 44/1 o výmere 216 m2.  
Ekonomická komisia odporúča úpravu geometrického plánu tak, aby KN 44/1 kopírovala 
líniu existujúcej cesty a následne odporúča OZ schváliť odpredaj z dôvodu osobitného zreteľa 
a navrhuje cenu 15,00 € / m2 (jedná sa o parcelu pri železničnej trati).  
Komisia sa zaoberala informáciou o novovybudovaných chodníkoch a otvorení nového 
sektora hrobových miest na cintoríne. Členovia ekonomickej komisie boli informovaní 
o zámere prípravy investičného projektu – denný stacionár sociálnej starostlivosti na ul. 
Ďurka Langsfelda. 
 
Ďalej JUDr. Miroslav Miert ako podpredseda podal správu zo zasadnutia stavebnej komisie.  
Stavebná komisia prerokovala žiadosť Ing. Michala Bujňáka, Dagmar Vydrovej a Mgr. 
Janky Miľanovej o odkúpenie majetku obce - pozemok CKN 777, 778 k.ú,  Sučany. 
Komisia prerokovala žiadosť Ing. Michala Bujňáka, Dagmar Vydrovej a Mgr. Janky 
Miľanovej o odkúpenie majetku obce - pozemok CKN 777, 778 katastrálne územie Sučany. 
Komisia vykonala miestnu ohliadku. Janka Miľanová poukázala na zlý stav – zaburinenosť 
a smeti na západnej časti pozemku vo vlastníctve obce. O východnú časť pozemku sa 
pravidelne stará, kosí a udržiava. Komisia posúva rozhodnutie o spôsobe naloženia s 
majetkom na ďalšie rokovanie z dôvodu zistenia skutočného stavu (zameranie pozemku), 
taktiež z dôvodu nízkej účasti členov komisie. 
Stavebná komisia prerokovala žiadosť Tenisového klubu Sučany o vybudovanie osvetlenia 
tenisových kurtov pri elektrárni. Tenisový klub Sučany podal žiadosť o stavebné povolenie 
na vybudovanie osvetlenia tenisovo-volejbalového kurtu pri elektrárni. Podľa informácie p. 
Vrabca by išlo o novú prípojku so samostatným meraním spotreby energie, stavbu chcú 
vykonať na vlastné náklady a taktiež si hradiť minutú elektrickú energiu z vlastných zdrojov. 
Komisia odporúča rokovanie zástupcov obce so zástupcami tenisového oddielu vo veci 
ujasnenia vlastníckych práv k budúcej stavbe vzhľadom k podmienkam platným v nájomnej 
zmluve. Stavebná komisia prerokovala žiadosť občanov časti Slnečné hrabiny na 
obmedzenie rýchlosti na ul.Pod strelnicou doručenú e-mailom o umiestnenie dopravnej 
značky upravujúcej rýchlosť pred vstupom na ulicu Pod strelnicou nakoľko sa tam vozidlá, aj 
nákladné, pohybujú veľkou rýchlosťou. Komisia neodporúča vyhovieť žiadosti. 
Stavebná komisia prerokovala opakovanú žiadosť spoločnosti Silencia o predĺženie nájmu 
Domu smútku o 5 mesiacov, odporúča obecnému zastupiteľstvu vyhovieť žiadosti. Stavebná 
komisia prerokovala informáciu o Obecnej knižnici:  Predseda komisie informoval 
o zasadnutí rady školy, kde bola taktiež vznesená požiadavka na vysťahovanie Obecnej 
knižnice z priestorov Základnej školy. Členovia komisie diskutovali o možnostiach 
sťahovania do iných priestorov. Ako jednu z možných alternatív navrhujú reorganizáciu 
v rámci priestorov ZŠ - obecnej knižnici – školskom klube detí – pamätnej izbe Eugena 
Lazišťana. 
Ďalej vzala na vedomie informáciu p. prednostky o Vážskej cykloceste. Podľa vyjadrenia  
projektanta sa  realizácia časovo posúva o 1 rok.   
Stavebná komisia vzala na vedomie informáciu starostu obce o novovybudovaných 
chodníkoch a otvorení nového sektora hrobových miest na cintoríne. 
Stavebná komisia sa zaoberala možnosťou osadenia dopravnej značky “zákaz vjazdu pre 
motorové vozidlá” na križovatke ul. Stará hradská  – smer podchod popod cestu 1/18  ku ZŠ, 
uznesenie nebolo prijaté.  
 



 
  

p. Ľubomír Kyselica informoval o činnosti kultúrnej komisie, podal správu zo zasadnutia 
konaného dňa 8.6.2022. Komisia pripravila akcie Stavanie mája, dodatočne sa konali tri 
sedenia Stretnutia jubilantov, Uvítanie detí do života, Deň matiek, Deň detí.  
Pripravuje sa kultúrna akcia XVIII. ročník Dní Milana Hodžu pod záštitou Ing. Eduarda 
Hegera, predsedu vlády SR a Ing. Eriky Jurinovej, predsedníčky Žilinského samosprávneho 
kraja. Dňa 21. augusta sa uskutoční pietna spomienka na Aničku Ulickú. V auguste sa bude 
konať „Beh v srdci SNP“ so štartom v Sučanoch.  
Komisia pripravovala realizáciu muralu na starom futbalovom ihrisku. Pani Pročková navrhla 
zabezpečenie bábkového divadelného predstavenia pre deti dňa 4.9.2022 o 16,00 hod. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica informoval o činnosti komisie verejného poriadku. Uviedol, že podľa 
neho stretnutia pracovníkov sociálneho referátu, komunitného centra, terénnej sociálnej práce 
a miestnej občianskej poriadkovej služby boli prínosom, nechápe neúčasť pracovníkov MOPS 
na 40 minút.  
Komisia riešila napadnutie učiteľky Kristiánom Končekom, susedský spor medzi p. 
Brestovanským a p. Košarišťanovou, vstup vozidiel do areálu základnej školy. 
Komisia prerokovala 170. výročie prechodu Františka Jozefa cez Sučany, navrhol spojiť akciu 
s inými udalosťami do konca roka, podujatie má edukačný prínos. 
 
p. starosta informoval, že po ocenení bezpríspevkových darcov krvi boli doručené dve ďalšie 
žiadosti. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 10  (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p.  
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing.  
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
R ô z n e  
 
 
Diskusia: Ing. Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica 
 
Ing. Marián Dianovský požiadal o informáciu k situácii v Bytovom dome Hradiská, kde boli 
pokusy o vlámania a opakované problémy s tým, že vodiči okoloidúcich automobilov 
vysypávali odpad do smetných nádob bytového domu. Povedal, že by bolo vhodné zabezpečiť 
smetné nádoby petlicou, klietkou s umožnením prístupu obyvateľom bytového domu. 
Zároveň je nefunkčný zámok na dverách bytového domu.  
 
p. starosta odpovedal, že zámky na bytovom dome boli poškodené vlámaním. Do oboch 
vchodov sú objednané dva nové zámky, obyvateľom sa rozdajú nové kľúče a následne sa 
zámky vymenia. Kontajnery by sa mali uzamknúť retiazkou tak ako v iných bytových 
domoch.  
 
 



 
  

Poďakoval prítomným za zodpovedný postoj, vytvorenie krytia úverom pre prípad 
neúspešnosti súdneho sporu. Uviedol, že nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva 
bude 13.9.2022. Pozval prítomných na Dni Milana Hodžu, v rámci ktorých sa uskutoční 
v piatok výstup na Kriváň. V sobotu o 14,00 hod. sa uskutoční položenie vencov v Martine na 
národnom cintoríne a o 16,00 hod. pietny akt na námestí v Sučanoch za účasti predsedníčky 
Žilinského samosprávneho kraja.  
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
Záver 
 
 
p. starosta poďakoval prítomným prítomnosť na zasadnutí a zasadnutie obecného 
zastupiteľstva ukončil. 
 
 
          
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
 
  …………….......................................            .............................................. 

                MUDr. Iveta Trnovská, MPH.            Mgr. Róbert Kováč 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
 
                              ........................................    ........................................
            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 
   prednostka OcÚ             starosta obce 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 21.06.2022 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
      3.   Mgr. Radoslav Olašák   -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová   
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  - neprítomný 
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert      

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 

 

 


